

# Release Notes

## coDiagnostiX 10.3

### English

#### New license option: coDiagnostiX EASY PRINT

For clinicians who own a 3D printer and collaborate with a planning service, coDiagnostiX 10.3 now features a new license option: EASY PRINT. This license option allows you to receive finalized treatment plans via caseXchange from your planning service for printing surgical guides on your own local 3D printer.\*

#### Model scan import

The user interface of the model scan import has been improved with a new dynamic tool panel, toolbar and work view for better ease of use. Among others, new and improved repair, detection and cutting functionalities have also been added.

#### Other

- The abutment dialog can now show all implants and abutments from the treatment plan. This makes it easier to adjust the abutment rotation.
- Deleting treatment plans was moved from the plan menu to the plan management dialog. This should help to prevent users from accidentally deleting treatment plans.
- An issue regarding proxy servers requiring authentication has been fixed.

#### Sleeves

- CAMLOG Progressive Line Sleeves
- Medentika Procone

\*Available through Straumann Smile in a Box starting from 1 January 2021, and for all validated laboratories starting from 1 March 2021.

### Deutsch

#### Neue Lizenzoption: coDiagnostiX EASY PRINT

Für Zahnärzte, die einen 3D-Drucker besitzen und mit einem Planungsdienstleister zusammenarbeiten, steht ab der coDiagnostiX-Version 10.3 die Lizenzoption EASY PRINT zur Verfügung. Die Lizenz ermöglicht es Ihnen per caseXchange einen finalisierten Behandlungsplan von Ihrem Planungsdienstleister zu empfangen und anschließend die chirurgische Schablone auf ihrem eigenen lokalen 3D-Drucker zu drucken.\*

## Modellscanimport

Die Benutzeroberfläche für den Modellscan-Import wurde mit einer neuen dynamischen Werkzeugleiste und Arbeitsfläche ausgestattet, um die Nutzerfreundlichkeit zu erhöhen. Außerdem sind neue Reparatur-, Erkennungs- und Schnittfunktionen hinzugekommen.

## Weitere Verbesserungen

- Der Abutment-Dialog kann nun alle Implantate und Abutments der Behandlungsplanung anzeigen. Dadurch kann die Abutment-Rotation leichter durchgeführt werden.
- Die Option zur Löschung eines Behandlungsplans wurde vom Planungsmenü in den Planmanagement-Dialog verschoben, um versehentliche Löschungen zu verhindern.
- Ein Fehler bei der Benutzung von Proxy-Servern, die eine Authentifizierung erfordern, wurde behoben.

## Neue Hülsensysteme

- CAMLOG Progressive Line Sleeves
- Medentika Procone

\* Über Straumann Smile in a Box ab 1. Januar 2021 und für alle validierten Labore ab 1. März 2021 verfügbar.